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Planowane przebudowy
W dniu 3 grudnia br. w budynku Urzędu Gminy

odbyło się robocze spotkanie wójta gminy, lekarzy
z projektantem na którym zaopiniowano koncepcję
projektów: „Przebudowy Ośrodka Zdrowia wLeśniowicach",
„Przebudowy Ośrodka Zdrowia w Kumowie" i „Przebudowy
budynku mienia na salę widowiskową wraz z zapleczem
socjalnym" Uzgodnienia będą stanowić podstawę do
zakończenia prac projektowych.

Spotkanie Zarządu Klubu
Sportowego „Astra" Leśniowice

W dniu 2 grudnia br. odbyło się spotkanie Zarządu
Klubu Sportowego „Astra" Leśniowice z piłkarzami na
którym podsumowano wyniki drużyn osiągnięte w rundzie
jesiennej sezonu 2004/2005. Najwięcej uwag i zastrzeżeń
padło pod adresem drużyny seniorów która wygrała tylko
2 spotkania i zajęła 11 miejsce w klasyfikacji klasy „A".
Lepiej wiodło się juniorom, którzy z dorobkiem 15 punktów
zajęli 7 miejsce, a rewelacją byli trampkarze którzy
przewodzą w swój ej kategori i wiekowej.

Uroczyste otwarcie inwestycji
W dniu 27 paldfótrmfc* 2004 r. odbyło się uroczyste

otwarcie dwóch inwestycji: „Przebudowa drogi dojazdowej,
parkingu, chodników, utworzenie punktów informacyjno-
turystycznych wraz z urządzeniem zieleni oraz ośrodka
informacji turystycznej w Leśniowicach" i „Remont budynku
mienia komunalnego gminy z przystosowaniem na potrzeby
bazy hotelowej". W uroczystościach wzięli udział Pani Teresa
Królikowska - Członek Zarządu Urzędu Marszałkowskiego
w Lublinie, Pan Kazimierz Stocki - Starosta Chełmski, Pan
Franciszek Dobruk - Dyrektor Przedsiębiorstwa
„Technobud" Sp. z o.o. w Chełmie, Pani Małgorzata Sanocka
- Przedstawiciel firmy „Perfekt" sp z o.o. w Chełmie, Pan
Stanisław Drogomiercki - Przewodniczący Rady Gminy
Leśniowice, Pan Czesław Michalczuk - Prezes Zarządu
Gminnego PSLorazRadni i mieszkańcy gminy.
Zadnia zostały dofinanosowene w 50% z programu S APARD
ze schematu 4.3 Publiczna infrastruktura turystyczna na
obszarach wiejskich. Oprócz stworzenia Punktu Informacji
Turystycznej oraz Bazy Hotelowej na terenie gminy udało
nam się zagospodarować tereny przy budynkach chodnikami,
placami oraz zielenią. Przyczyniło się to do polepszenia
warunków pracy oraz podniosło atrakcyjność centrum
Leśni owić.


